
 O B E C   V I T A N O V Á 
     

   Z Á P I S N I C A 
                               zo zasadnutia    

 

 obecného zastupiteľstva, konaného dňa 24.11.2023  v zasadačke obecného úradu  o 18.00 hod. 

 

Prítomný:        Mgr. Dušan Kovaľák, starosta obce 

   

Prítomní poslanci:    Daniel Bôžek 

Mgr. Mária Kulkovská 

Vladimír Kulkovský 

Igor Lacko            

Ján Vojtašák, 

 

Ďalší prítomný:    Štefánia Lanďáková, zamestnankyňa obce 

 

Neprítomní poslanci: Ján Mišuda 

Jozef Obrtáč  

Ing. Róbert Obrtáč 

Ján Ševc 

Program: 

              1. Otvorenie 

  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

   3. Správa starostu o činnosti obce a kontrola plnenia  uznesenia 

  4. Návrh Všeobecne záväzných nariadení na rok 2024 

   5. Príprava akcie – Mikuláš 

   6. Územný plán obce  

   7. Rôzne  

   8. Záver 

        

Bod 1/ Otvorenie: 

        2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

 

        Rokovanie   obecného zastupiteľstva  otvoril a viedol  starosta obce Mgr. Dušan Kovaľák, 

ktorý privítal všetkých  prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 5 poslancov, 

čím je obecné zastupiteľstvo spôsobilé rokovať a uznášať sa. Poslanci Ján Mišuda, Jozef 

Obrtáč,  Ing. Róbert Obrtáč a Ján Ševc    sa vopred ospravedlnili. Za overovateľov  zápisnice  

určil  poslancov Daniela Bôžeka a Jána Vojtašáka. Písaním zápisnice poveril Štefániu 

Lanďákovú.  

 

Starosta obce predložil na schválenie tento program:    

  1. Otvorenie 

  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

   3. Správa starostu o činnosti obce a kontrola plnenia uznesenia 

  4. Návrh všeobecne záväzných nariadená na rok 2024 

   5. Príprava akcie - Mikuláš 

   6. Územný plán obce  

   7. Rôzne  

   8. Záver 
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Zároveň starosta vyzval poslancov na doplnenie alebo zmenu programu. Keďže nikto 

z  poslancov nenavrhol doplnenie ani  zmenu programu, starosta  predložil návrh na: 

 

Uznesenie č. 59/2023 OZ 

schvaľuje  

Program rokovania obecného zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie: 

Z 5 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  5 poslancov / Daniel Bôžek , Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  

                                              Lacko,   Ján Vojtašák/                                              

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

      

Bod 3/ Správa starostu obce a kontrola plnenia uznesenia 

 

Starosta informoval poslancov o činnosti obecného úradu od posledného zastupiteľstva: 

 

-Vykonávalo sa posledné kosenie trávnikov v strede obce a futbalového ihriska. Pripravuje sa 

technika na zimnú sezónu. 

-V cintoríne sme chceli stihnúť do sviatku Všetkých svätých menšie dokončovacie práce, 

zostalo však ešte dokončiť zábradlie pri cestičke do horného cintorína. 

-Vykonávali sa práce v areáli budúceho Zberného dvora, podávali sa žiadosti na životné 

prostredie, výňatok z pôdneho fondu, žiadosti na OVS Dolný Kubín, Pamiatkový ústav, SEZ, 

SPP. Zistené informácie na Ministerstve informatizácie a regionálneho rozvoja, že sa pripravuje 

výzva na zberné dvory a výška dotácie bude podľa počtu obyvateľov v obci. 

-Bol podaný projekt na splaškovú kanalizáciu na Ministerstvo životného prostredia od 

križovatky pri rodinnom dome súpisné číslo 53 až na horný koniec po hotel Gobor + ulica Kút 

a taktiež ulica Pod Úboč v celkovej hodnote cca. 3 000 000,-€. 

-Starostom a pracovníkmi Obecného úradu vo Vitanovej bola poskytnutá pomoc Farskému 

úradu  pri zabezpečovaní Rekolekcií vo Vitanovej. 

-Zakúpila sa umývačka riadu, hrnce, mikrovlnka  a vybavenie kuchynského náradia do sály 

kultúrneho domu. Do kuchyne ZŠ s MŠ vo Vitanovej sa zakúpil nový konvektomat a ten starý 

sa zapojil v kuchyni kultúrneho domu, čím sa aj kuchyňa v sále kultúrneho domu stala plne 

funkčnou. 

-Obecný úrad zorganizoval deň v rámci mesiaca úcty k starším, kde mal starosta príhovor 

a vystúpili žiaci ZŠ a MŠ Vitanová, za čo vedeniu školy patrí poďakovanie. 

-V strede obce sa postavil vianočný stromček, poďakovanie patrí Urbáru Vitanová a firme 

LIGOJO s.r.o Vitanová.  

-Vzhľadom k tomu, že sa šírili rôzne reči medzi starostami obcí a pracovníkmi verejnej správy 

ohľadom čerpania finančných prostriedkov v súvislosti s Migračnou výzvou, starosta napísal 

žiadosť o vyjadrenie sa k tejto veci na Regionálne centrum Ministerstva informatizácie 

a regionálneho rozvoja, kde bola odpoveď doručená cez    e-mail v znení „Dobrý deň, príslušný 

príspevok v rámci výzvy Fast Care bol obci zaslaný na základe zmluvy o NFP. V rámci zmluvy 

nie sú ustanovenia, ako má obec uvedené prostriedky v budúcnosti využiť, nakoľko sa jedná 

o refundáciu výdavkov, ktoré už obec mala v súvislosti s poskytnutou pomocou utečencom. 

O využití prostriedkov rozhoduje obec v rámci všeobecne platných právnych predpisov. 
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S pozdravom. Peter Sabol“ Na základe uvedeného bolo aj poslancami zhodnotené, že finančné 

prostriedky je možné presunúť do ďalšieho obdobia a na rôzne výdavky.  

-Starosta ďalej informoval, že stále podniká kroky v rámci Jednoduchých pozemkových úprav 

a to či už  cez firmu Geomal s.r.o. Trstená alebo na Pozemkovom úrade v Námestove. V rámci 

JPÚ  bolo vykonané aj neformálne  stretnutie s predstavenstvom JPÚ, kde sa na stretnutí 

predbežne riešili miestne komunikácie a ich rozloženie, aby bolo čo najefektívnejšie rozloženie 

ulíc a aby sa to neskôr zbytočne neodďaľovalo oficiálnymi stretnutiami predstavenstva. 

Starosta ďalej informoval, že spoločne s pracovníčkou Pozemkového úradu zisťujú ešte aj  

adresy rôznych vlastníkov a stotožňujú osoby, ktoré by mohli byť vlastníkmi po zomrelých 

vlastníkov a to či už prostredníctvom Okresného súdu v Dolnom Kubíne alebo cez rôznych 

notárov, pretože až po doručení všetkým vlastníkom resp. dedičom a po uplynutí 30-dňovej 

lehoty môže byť zvolané Predstavenstvo JPÚ, kde sa následne schvália zásady JPÚ 

a komunikácie, resp. verejnoprospešné stavby v rámci JPÚ.  Zároveň na obrazovke TVP 

predstavil poslancom predbežný návrh rozmiestnenia ulíc, kde sa však ešte môže niečo zmeniť, 

pretože záleží koľko percent to bude vychádzať na vlastníka, aby sa podieľal na 

verejnoprospešných stavbách ako sú komunikácie, chodníky, kanály, rôzne miesta či už na 

trafostanicu alebo príp. nejakú parkovaciu plochu.   Starosta dodal, že robí všetko preto, aby sa 

mohli pozemky čím najskôr rozdeľovať a verí občanom Vitanovej, že budú mať pochopenie 

pri prerozdeľovaní pozemkov. Predchádzať tomu však ešte bude to, že každý vlastník sa 

predvolá na Obecný úrad, kde s ním bude vykonaný pohovor a vysvetlia sa mu  schválené 

zásady JPÚ. 

 

Uznesenie č. 60/2023 OZ 

a/ berie na vedomie  

Správu starostu obce od posledného zasadnutia OZ. 

b/ konštatuje, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia sú splnené, resp. sú v plnení. 

 

Hlasovanie: 

Z 5 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  5 poslancov / Daniel Bôžek , Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  

                                              Lacko,   Ján Vojtašák/                                               

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

      

Bod 4/ Návrh Všeobecne záväzných nariadení na rok 2024 

 

Starosta pripomenul, že miestne dane – daň  z pozemkov a daň zo stavieb sa sadzba dane  už 

niekoľko rokov vôbec nezvyšovala, pritom všetky obce postupne zvyšujú dane a aby sme sa 

nedostali do situácie, kedy budeme musieť vyrovnať dane v rámci okolitých obcí, tak to bude 

veľká záťaž pre občanov. Miestne dane tvoria taktiež príjem do rozpočtu. Pri prezentácii 

poslanci boli informovaní, že aj po navrhovanom zvýšení, budeme mať  najnižšie miestne  dane, 

čo starosta predstavil v tabuľke daní okolitých obcí. Z uvedeného dôvodu  bolo navrhnuté 

zvýšenie od 01.01.2024 a návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2023 o miestnych 

daniach  bude vyvesený na webovej stránke obce: vitanova.eu.sk a na úradnej tabuli obce. 

Taktiež starosta predniesol, že za vývoz komunálneho odpadu obec dopláca tohto roku okolo 

5.000,-€. Technické služby Ružomberok nám zaslali písomné upozornenie na zvýšenie o 10 % 

za vývoz komunálneho odpadu od 01.01.2024. Z tohto dôvodu bolo navrhnuté zvýšenie sadzby 

poplatku na  6,00,- €/žetón t .j. 24,00,- € na osobu/rok. Pri kúpe nad stanovený odber /4 žetóny 
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na osobu/ je  hodnota žetónu 3,00,- €. Starosta uviedol, že ak bude rovnaký vývoz komunálneho 

odpadu aj budúci rok, tak po zvýšení o 10%  Technickými službami za vývoz, bude obec 

opätovne doplácať cca 5.000,-€, čo by nemalo byť, pretože obec nemôže vynakladať finančné 

prostriedky doplácaním na odpad. Starosta však odmietol návrh o ešte vyššie zvýšenie na sumu 

28,-€ v súčasnom období, aby boli pokryté občanmi celkové výdavky na vývoz komunálneho 

odpadu. Starosta to  odôvodnil  tým, že verí, že sa vybuduje Zberný dvor v obci, kde bude 

prichádzať ku vyššej vytriedenosti odpadu, čím sa znížia náklady na vývoz veľkoobjemového 

odpadu z kontajnerov a tým bude 24,-€ na osobu za rok zatiaľ postačujúci.  Návrh Všeobecne 

záväzného nariadenia č. 3/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady bude vyvesený na webovej stránke obce a na úradnej tabuli. Starosta predložil návrh 

na: 

 

Uznesenie č. 61/2023 OZ 

Schv aľuje 

1.Návrh Všeobecne záväzného nariadenia  č. 2/2023 o miestnych daniach na území obce 

Vitanová 

2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2023 o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady 

 

Hlasovanie: 

Z 5 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  5 poslancov / Daniel Bôžek , Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  

                                              Lacko,   Ján Vojtašák/                                               

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov   

Uznesenie bolo prijaté. 

     

Bod 5/ Príprava akcie  

 

Starosta pripomenul, že akciu  Mikuláš tento rok plánujeme urobiť pri vianočnom stromčeku 

v strede obce.  Dňa 6. 12.2023 na Mikuláša o 16. 00 hod. bude v kostole   svätá omša po dohode 

s pánom farárom a potom sa presunú deti z kostola  ku stromčeku, kde bude Mikuláš  rozdávať 

darčeky deťom. Zároveň požiadal poslankyňu Mgr. Máriu Kulkovskú o zabezpečenie postáv 

Mikuláša, anjelov a čerta.  Navrhnutý bol balíček  v hodnote 3,50 €. Starosta dal hlasovať za 

predložený návrh na: 

 

Uznesenie č. 62/2023 OZ 

schvaľuje 

Balíček na Mikuláša v hodnote 3,50 € na 1 dieťa. 

 

Hlasovanie: 

Z 5 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  5 poslancov / Daniel Bôžek , Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  

                                              Lacko,   Ján Vojtašák/                                               

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov  

  

Uznesenie bolo prijaté. 
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Bod 6/ Územný plán obce 

 

Starosta informoval,  že bol prehodnocovaný komisiou územný plán obce, kde bolo zistené, že  

je výhodnejšie spracovať nový územný plán,  ako iba  rozšírenie a zmenu už jestvujúceho 

územného plánu. Odôvodnené to bolo tým, že územný plán obce Vitanová  nebol aktualizovaný 

20 rokov a je veľký nesúlad územného plánu so skutočnosťou. Starosta zároveň informoval, že  

v prípade nejakej  výzvy  na dotáciu  Územného plánu, tak ak to bude možné,  budeme sa chcieť 

zapojiť do tejto výzvy,   aby sme žiadali o poskytnutie finančných prostriedkov. Starosta 

predložil návrh na:                       

 

Uznesenie č. 63/2023 OZ 

schvaľuje 

Obstaranie a spracovanie Územného plánu obce Vitanová.  

 

Hlasovanie: 

Z 5 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  5 poslancov / Daniel Bôžek , Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  

                                              Lacko,   Ján Vojtašák/                                               

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov   

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod 7/ Rôzne    

. Mesto Trstená žiada o poskytnutie  dotácie vo výške 336,00 € na záujmovú činnosť pre 16  

detí s trvalým pobytom v našej obci  za obdobie od 01.10.2023 do 31.12.2023, ktoré navštevujú 

záujmové útvary v centre voľného času.   V zozname sa nachádzajú 4 detí vo veku nad 17 

rokov, ktoré boli vylúčené, nakoľko dotácia sa poskytuje do veku 15 rokov, avšak nakoľko už 

bola urobená výnimka pre tento rok na deti do 16 rokov, tak sa započítajú iba deti do tohto 

veku.  Starosta predložil návrh na: 

 

Uznesenie č. 64/2023 OZ 

schvaľuje 

Mestu Trstená dotáciu na záujmovú činnosť pre 12 detí s trvalým pobytom v našej obci  za 

obdobie od 01.10.2023 do 31.12.2023 v celkovej výške 252,00 €, ktoré navštevujú záujmové 

útvary v Centre voľného času v Trstenej.  

 

Hlasovanie: 

Z 5 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  5 poslancov / Daniel Bôžek , Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  

                                              Lacko,   Ján Vojtašák/                                               

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov   

Uznesenie bolo prijaté. 

 

. Telovýchovná jednota Vitanová žiada dotáciu z rozpočtu obce na futbalovú sezónu 2024 vo 

výške 7 000,00 €.  Starosta  pripomenul, že v roku 2023 bola dotácia vo výške  5 000,00 € 

a zatiaľ nie je predložené obci vyúčtovanie. Zamestnanci obce kosia futbalové ihrisko, taktiež 

upratujú šatne, výdavky s drobnými opravami uhrádza obec. Starosta uviedol, že nemá problém 
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podporiť futbal vo Vitanovej a je veľmi rád, že sa futbal v obci hrá, ale potrebuje ku žiadosti 

odôvodnenie navýšenia finančných prostriedkov. Predloženie jednoduchej  žiadosti 

o navýšenie na sumu 7.000,-€, že to iba niekto chce,   mu nestačí  na to, aby žiadosti vyhovel. 

Vzhľadom k tomu, že ani štatutár TJ  Vitanová Ján Ševc sa nezúčastnil  na  rokovaní, ktorý by 

zdôvodnil navýšenie finančných prostriedkov, starosta navrhol, aby sa o navýšení dotácie pre 

TJ Vitanová  rozhodovalo  na decembrovom zasadnutí. 

.  Združenie zdravotne postihnutých , o. z. Vitanová žiada dotáciu z obce na rok 2024 vo výške 

400,00,-€ na činnosť pre zdravotne postihnutých. V združení  je prihlásených 85 členov.  

Starosta obce uviedol, že sa zúčastnil aj jedného posedenia tohto združenia a je veľmi rád, keď 

sa takto občania našej obce môžu stretávať  a porozprávať medzi sebou aspoň raz za čas. 

Uviedol, že aj pre takéto účely bola zriadená miestnosť na prízemí obecného úradu, ktorá sa 

však bohužiaľ zatiaľ nevyužíva, ale verí, že sa to zlepší. Starosta zároveň navrhol poskytnutie 

príspevku vo výške 500,00,- € a predložil návrh na: 

 

Uznesenie č. 65/2023 OZ 

schvaľuje 

Združeniu zdravotne postihnutých, o. z. Vitanová  dotáciu z  obce  na  rok  2024  vo výške 

500,00 €. 

 

Hlasovanie: 

Z 5 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  5 poslancov / Daniel Bôžek , Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  

                                              Lacko,   Ján Vojtašák/                                               

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov   

Uznesenie bolo prijaté. 

 

. Združenie nevidiacich, slabozrakých a inak postihnutých osôb so sídlom v Liesku žiada 

o poskytnutie finančného príspevku  na rok 2024. Po krátkej rozprave  bolo navrhnuté 

poskytnutie príspevku vo výške 100,00 €. Starosta dal hlasovať za predložený návrh na: 

 

Uznesenie č. 66/2023 OZ 

schvaľuje 

Združeniu nevidiacich, slabozrakých a inak postihnutých osôb so sídlom v Liesku finančný 

príspevok na rok 2024 vo výške 100,00 €. 

 

Hlasovanie: 

Z 5 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  5 poslancov / Daniel Bôžek , Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  

                                              Lacko,   Ján Vojtašák/                                               

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov   

Uznesenie bolo prijaté. 

 

. Starosta informoval poslancov, že postupne sa robia poriadky na obecnom úrade a jeho 

okolia. Uviedol, že jeho kancelária nebola podľa vyjadrenia účtovníčky p. Štefánie Lanďákovej 

maľovaná cca 33 rokov. Dodal, že obecný úrad reprezentuje našu obec a tieto kancelárie na 
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poschodí sú v hroznom stave. Navrhol, že po presťahovaní pracovníčky p. Valérie Kulkovskej 

do novej kancelárie na prízemí, tak by chcel dať opraviť jej bývalú kanceláriu a postupne aj 

kanceláriu starostu a účtovníčky s kuchynkou. Navrhol do rozpočtu na rok 2024 vyčleniť na 

opravu 20 000,00 €. Taktiež pripomenul, že  výzva na prestavbu verejných budov postavených 

pred rokom 1980 bola zrušená. Obec mala podanú žiadosť o dotáciu na objekt „Prestavba 

skladu súpisné č. 427 spojená so znížením energetickej náročnosti“. Ak výzva nebude obnovená 

do mája 2024, tak navrhol rekonštrukciu skladu robiť z vlastných finančných prostriedkov a to 

výmenou  najskôr strechy, plechovej konštrukcie, okien, dverí a podlahy.  Ak to bude možné, 

tak aj z vonka nejakým spôsobom opraviť, pretože sme v centre obce a chce, aby to tu pekne 

vypadalo. Uviedol, že najviac sa z navrhnutej finančnej čiastky urobí, ak si to budeme robiť 

postupne svojpomocne, prípadne zamestnáme niekoho na dohodu. Na investíciu  navrhol 

vyčleniť najskôr  sumu vo výške 100 000,00 €  a neskôr sa uvidí.. Starosta predložil návrh na: 

  

Uznesenie č. 67/2023 OZ 

schvaľuje 

a/ Na opravu miestností – kancelárií na obecnom úrade  finančné prostriedky vo                              

výške 20 000,00 €. 

b/ Na rekonštrukciu skladu súpisné číslo č. 427 finančné prostriedky na rok 2024 vo výške 

100 000,00 €. 

 

Hlasovanie: 

Z 5 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  5 poslancov / Daniel Bôžek , Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  

                                              Lacko,   Ján Vojtašák/                                               

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov   

Uznesenie bolo prijaté. 

 

. Starosta vyzval pracovníčku obecného úradu, aby oboznámila prítomných o Správe z auditu 

účtovnej závierky za rok 2022. Ing. Franeková uskutočnila audit a na základe overenia 

dodržiavania povinností podľa zákona o rozpočtových pravidlách  konštatuje, že obec konala 

v súlade s požiadavkami zákona. Starosta predložil návrh na : 

 

Uznesenie č. 68/2023 OZ 

berie na vedomie 

Správu z auditu účtovnej závierky za rok 2022. 

  

Hlasovanie: 

Z 5 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  5 poslancov / Daniel Bôžek , Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  

                                              Lacko,   Ján Vojtašák/                                               

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov   

Uznesenie bolo prijaté. 

 

. Zástupca starostu Ján Vojtašák upozornil, že na ulici Pod Uboč je nedokončená uličná stoka 

– vývod na dažďovú vodu. Starosta uviedol, že to pôjde s pracovníkmi pozrieť. 
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. Starosta ďalej informoval poslancov o myšlienke založiť v obci tzv. Sociálny podnik, pričom 

v krátkosti vysvetlil poslancom základné výhody i nevýhody podniku. Ozrejmil poslancom, že 

sociálny podnik je založený na zamestnávaní zraniteľných a inak znevýhodnených  osôb, 

pričom štát dopláca na mzdu zamestnancov podľa rôznych kritérií.   Poslanci súhlasili, aby 

starosta po zvážení prijímal opatrenia  vedúce ku prípadnému založeniu Sociálneho podniku 

v obci.     

 

 

Bod 8/ Záver 

     

     Nakoľko   program   obecného   zastupiteľstva bol vyčerpaný, starosta poďakoval za        

účasť a  zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil.     

  

 

 

         Mgr. Dušan Kovaľák  

                starosta obce 

 

 

 

Overovatelia: Daniel Bôžek....................................... 

 

                      Ján Vojtašák......................................... 

 

Zapísala: Štefánia Lanďáková.............................................. 


